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 MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/14 

konané dne 29.01.2025 

 
Přítomni: MVDr. Bonková Klára (pozdní příchod 17:19 hod.), Ciboch Pavel, Češpivo Jakub, DiS., 

Češpivová Daria, PhDr. Foglarová Zuzana (dřívější odchod 18:00 hod.), Hájková Jana, BBA, Ing. 

Janáčková Alexandra, Ing. Jukl Jindřich, Bc. Kočí Jaroslav, Mgr. Lodrová Kateřina, Mgr. Měšťan Petr, 

Moravcová Markulinec Hana, Mucha Zbyněk, Stára Richard, Mgr. Stýblo Ladislav, prof. ak.mal. Mgr. 

Velíšek Martin, Ph.D., Ing. Wágner Pavel, Ing. Žídek Ondřej 

 

Omluveni: Mgr. Beránek Josef, Ing. Herian Milan, Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, Bc. Šebek Jiří, 

Mgr. Štěpánková Hana, Mgr. Štrobová Alena 

 

Nepřítomni: Mgr. Beneda Jiří 

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

vedoucí odborů (Ing. Měšťan Richard, Mgr. Kazda Viktor, Mgr. Traore Júsuf, DiS., Mgr. Hrudková 

Anna, Ing. Biedermann Jan, Mgr. Hamouz Milan, Bc. Šimáček Vojtěch, za odbor ekonomický 

Nováková Kateřina, za odbor hospodářské správy a investic Mgr. Straňáková Jitka, za odbor informatiky 

Ing. Koutný Jiří, za odbor kanceláře úřadu Prchalová Miluše a Tremlová Kateřina 

 

Starosta Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na čtrnáctém zasedání Zastupitelstva MČ Praha 

20, které zahájil v 17:04 hodin ve Chvalské stodole. Starosta upozornil, že z jednání je pořizován 

audiovizuální záznam. Konstatoval, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně ve smyslu zákona č.  131/2000 

Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání zasedání byla zveřejněna obvyklým způsobem a včas. Podle 

prezenční listiny bylo přítomno 17 zvolených členů zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy 

usnášeníschopné. Omluven je Josef Beránek, Milan Herian, Petr Růžička, Jiří Šebek, Hana Štěpánková 

a Alena Štrobová. Klára Bonková přijde na zasedání později.  Materiály obdrželi zastupitelé 

v elektronické podobě. Zapisovatelkou je Kateřina Tremlová. Starosta určil za ověřovatele zápisu 2 

členy zastupitelstva – Ing. Jindřicha Jukla a Zbyňka Muchu. Navrhovaní souhlasili. Návrhový výbor je 

přítomen k plnění své funkce. 

 

Na úvod starosta informoval: 

- o koordinační schůzce s Technickou správou komunikací (TSK), kterou inicioval na středu 22.1.2025.  

Témata setkání byla: 

1) investiční akce od TSK v Horních Počernicích na rok 2025: 

- oprava Náchodské ulice 4. etapa od komunikace Stoliňská po komunikaci Bystrá  

- oprava komunikace Mladých Běchovic navazující na ulici Ve Žlíbku po ulici Božanovská  

- oprava komunikace Do Svépravic 

 

2) podjezd v Bystré ulici: 
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Stavební práce na přerušené stavbě začnou na jaře letošního roku. Ukončení stavebních prací se 

předpokládá v létě roku 2026.  

 

3) most přes D10 v Bystré ulici: 

Most je dlouhodobě v havarijním stavu. TSK přistoupí k demolici a následné výstavbě mostu nového. 

Zahájení stavebních prací na mostě TSK plánuje na podzim letošního roku. MČ Praha 20 požaduje 

koordinaci s výstavbou podjezdu v Bystré ulici a nepřipustí scénář, který nastal při demolici a následné 

výstavbě mostu přes D11 v ul. Božanovská.  

 

4) komunikace Hartenberská: 

Nutné dílčí opravy provede MČ Praha 20 v letošním roce. Souběžně připravujeme studii a výkup 

pozemků k realizaci celkové opravy ulice Hartenberská. Následně studii předáme TSK ke zpracování 

projektové dokumentace a k následné realizaci. O kompletní opravu komunikace budeme usilovat v 

roce 2026.  

 

- o investici odboru investic MHMP ve výši cca 45 mil. Kč na rekonstrukce komunikací v Horních 

Počernicích  

Na jaře roku 2025 je plánována rekonstrukce komunikací Machovská x Dolská x Prachovská. Oprava 

těchto komunikací se podařila vysoutěžit za cenu 28 mil. Kč. Protože objem finančních prostředků pro 

Horní Počernice na rok 2025 je ve výši 45 miliónů Kč, požádal jsem pana ředitele o urychlenou přípravu 

další etapy, a to ulice Domkovská a dokončení ulice K Rybárně. Můj cíl je velmi optimistický a budeme 

se snažit, aby rekonstrukce ulice Domkovské započala na podzim letošního roku. 

  

- o získané dotaci ve výši 30 mil. Kč na výstavbu Bytového domu Beranka 

Největší investiční akcí investorsky zajišťovanou naší městskou částí v letošním roce, bude výstavby 

BD Beranka s patnácti nájemními byty, ve velikostní kategorii od 1+1 až po 3+1. Předpokládaný 

finanční náklad stavby je 65 mil. Kč. V roce 2024 jsme obdrželi z rozpočtu MHMP 1 mil Kč a na 

pořízení projektové dokumentace a v lednu 2025 jsme získali dotaci ve výši 30 mil. Kč na vlastní 

výstavbu. V současné době probíhá stavební řízení, předpoklad vypsání zadávacího řízení na zhotovitele 

díla je do konce května a zahájení stavby na přelomu srpna a září, s termínem předání řádně 

dokončeného díla do února 2027. Touto stavbou navyšujeme bytový fond Horních Počernic. 

 

- o proběhlé schůzce na MHMP s radním pro školství a sport Antonínem Klecandou 

Tématem jednání byl rozvoj školských zařízení v naší městské části, přičemž klíčovými body jednání 

byly plány na výstavbu nové školy, základní a mateřské školy a střední školy v rozvojové lokalitě 

Počernice východ (lokalita u Počernického hřbitova).  

Jedním z hlavních školských projektů je výstavba nové základní školy a mateřské školy s odpovídajícím 

zázemím tak, aby nabídly kapacitu pro 540 žáků a zajistily odpovídající moderní zázemí pro vzdělávání 

dětí. V rámci tohoto rozvoje by městská část uvítala po potřebných konzultacích s MHMP i umístění 

domu pro seniory, a to na pozemku, který patří hl. m. Praze. Tento projekt je pro Horní Počernice velmi 

důležitý, protože vychází vstříc rostoucím potřebám sociálního zázemí pro naše starší občany a budeme 

jej velmi podporovat a usilovat o něj.  

Dalším významným projektem v této lokalitě je plán na výstavbu nové střední školy. Na posledním 

zastupitelstvu MČ se podařilo schválit uzavření dohody se soukromými vlastníky pozemků o směně 

pozemků – městská část získala touto směnou pozemek o výměře 20 tisíc m² za pozemek o výměře 8 

tisíc m². Na tomto pozemku se počítá s výstavbou nové střední školy, která bude zahrnovat i venkovní 

sportoviště s běžeckým oválem o délce 400 m. Tato nová výstavba by měla zároveň umožnit přemístění 

Gymnázia Chodovická, které doposud sdílí budovu a zázemí s FZŠ Chodovická. Tímto by se zvýšila 

jeho kapacita a zlepšily podmínky pro výuku. Zároveň by tím došlo k uvolnění prostor pro potřeby FZŠ 

Chodovická, kde je již nyní součástí plánů rozšíření prostor o výstavbu nové kuchyně a školní jídelny. 

V prvním patře by měly vzniknout nové, větší prostory pro družinu, a stávající staré prostory jídelny a 

kuchyně by měly být přestavěny na učebny a odborné pracovny. Dohromady by se tak kapacita 
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základního školství v Horních Počernicích měla zvýšit o 810 žáků. Tento rozvoj samozřejmě musí jít 

ruku v ruce s výstavbou potřebné dopravní infrastruktury, která je již součástí schválené studie pro 

lokalitu Počernice východ. Díky této přípravě by tak tato plánovaná výstavba neměla negativně 

zatěžovat stávající obyvatele městské části. 

Součástí jednání s radním Klecandou bylo také otevření otázky přemístění speciální a praktické školy, 

která se v současnosti nachází v Bártlově ulici. Městská část se bude snažit nalézt vhodný pozemek, na 

kterém by mohla vzniknout nová bezbariérová škola, která by splňovala moderní standardy a byla plně 

přizpůsobena potřebám žáků se speciálními vzdělávacími potřebami. 

 

 
1. Schválení programu  

Návrh programu zasedání byl schválen na jednání RMČ dne 20.1.2025. 

Starosta předložil návrh programu a požádal přítomné zastupitele o další návrhy k doplnění nebo změnu 

programu a otevřel rozpravu. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta nechal hlasovat o předloženém návrhu programu:  

   Mgr. Beneda Jiří SPP Nehlasoval 

 Mgr. Beránek Josef SPP Omluven 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Nehlasoval 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 17 (68 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 0 (0 %) Nehlasovalo: 2 (8 %) 

 

Pro takto navržený program hlasovalo 17 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti a jeden 

přítomný člen ZMČ Praha 20 se zdržel hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

Program jednání: 

 

Pořadí 
Věc 

 

Kód 

kontroly 

Číslo materiálu 
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1. Schválení programu 

2. Majetek 

Záměr odejmutí pozemku parc. č. 4544/6 a parc. č. 4544/7 pod 

tělesem místní komunikace III. třídy v ulici Božanovská v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha, ze správy MČ Praha 20 

 

 

 

 

2.01 

 

 

 

 

BJ/0033/2025 

2 
Záměr odsvěření 4 ks stožárů veřejného osvětlení u MŠ Chodovická 

v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, ze správy MČ Praha 20 
2.02 BJ/0037/2025 

3 
Záměr prodeje spoluvlastnického podílu ve výši id 1/2 pozemku parc. 

č. 1472/10 v k. ú. Horní Počernice, obec Praha 
2.03 BJ/0035/2025 
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3. Finance, rozpočet 

Návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2025 a návrh střednědobého 

rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 2030 

 

3.01 

 

BJ/0031/2025 

5 
Informace o rozpočtových opatřeních č.56–59 schválené Radou 

městské části Praha 20 pro rok 2024 
3.02 BJ/0030/2025 
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4. Různé 

Volba člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

 

4.01 

 

BJ/0034/2025 

7 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 4.02 BJ/0032/2025 

          5. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

 

18:00-18:30 hod. Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

 
2. Majetek 

2.01 Záměr odejmutí pozemku parc. č. 4544/6 a parc. č. 4544/7 pod tělesem místní komunikace 

III. třídy v ulici Božanovská v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, ze správy MČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě požadavku Magistrátu, Odboru evidence majetku, oddělení městských částí Č.j.: MHMP 

1850169/2024 ze dne 13.11.2024, který byl projednán Radou dne 5.12.2024 se souhlasným 

stanoviskem, viz. usnesení č. RMC/81/9/0617/24, je ZMČ předkládán k vyjádření záměr odejmutí 

pozemku parc. č. 4544/6 o výměře 1452 m2 , druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – dálnice 

a pozemku parc. č. 4544/7 o výměře 333 m2 , druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – dálnice, 

umístěných pod tělesem místní komunikace III. třídy v ulici Božanovská v k. ú. Horní Počernice, obec 

Praha, ze správy MČ Prahy 20. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatelka přečetla předložený návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Nehlasoval 

 Mgr. Beránek Josef SPP Omluven 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Nehlasoval 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 
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 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

__________________________________________________________________________ 

Pro: 17 (68 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 0 (0 %) Nehlasovalo: 2 (8 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/14/1/0001/25 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

s odejmutím pozemků umístěných pod tělesem místní komunikace III. třídy v ulici 

Božanovská: 

- parc. č. 4544/6 o výměře 1452 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – dálnice 

- parc. č. 4544/7 o výměře 333 m2, druh pozemku – ostatní plocha, způsob využití – dálnice, 

vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, ze svěřené správy MČ Prahy 20 

2) ukládá 

sdělit stanovisko ZMČ Magistrátu hl. města Prahy, Odboru evidence majetku, Oddělení 

městských částí 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 14.02.2025     

 

 
2.02 Záměr odsvěření 4 ks stožárů veřejného osvětlení u MŠ Chodovická v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha, ze správy MČ Praha 20 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě zaslaného metodického pokynu ze dne 6. 12. 2018 z MHMP o evidenci veřejného osvětlení 

(dále jen „VO“), které je platné a závazné pro všechny dotčené subjekty, které nakládají s veřejným 

osvětlením v rámci osvětlovací soustavy hlavního města Prahy je ZMČ předkládán k vyjádření záměr 

odsvěření 4 kusů stožárů veřejného osvětlení u MŠ Chodovická ze svěřené správy MČ Praha 20. VO 

následně převezme do správy společnost Technologie hlavního města Prahy, a.s. (dále jen „THMP“).  

Předmětem odsvěření jsou tyto 4 stožáry VO:  

1 ks stožáru (ev. č. 926491), nacházející se na pozemku parc. č.786/99, druh pozemku – ostatní plocha, 

způsob využití – zeleň  

1 ks stožáru (ev. č. 926490), nacházející se na pozemku parc. č. 786/99, druh pozemku – ostatní plocha, 

způsob využití – zeleň  

1 ks stožáru (ev. č. 926488), nacházející se na pozemku parc. č.786/99, druh pozemku – ostatní plocha, 

způsob využití – zeleň  
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1 ks stožáru (ev. č. 926489), nacházející se na pozemku parc. č.786/95, druh pozemku – ostatní plocha, 

způsob využití – zeleň, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatelka přečetla předložený návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Nehlasoval 

 Mgr. Beránek Josef SPP Omluven 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Nehlasoval 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 17 (68 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 0 (0 %) Nehlasovalo: 2 (8 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/14/2/0002/25 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) souhlasí 

- s odejmutím 4 kusů stožárů veřejného osvětlení u MŠ Chodovická: 

1 ks stožáru (ev. č. 926491), nacházející se na pozemku parc. č.786/99, druh pozemku – ostatní 

plocha, způsob využití – zeleň 

1 ks stožáru (ev. č. 926490), nacházející se na pozemku parc. č. 786/99, druh pozemku – ostatní 

plocha, způsob využití – zeleň 

1 ks stožáru (ev. č. 926488), nacházející se na pozemku parc. č.786/99, druh pozemku – ostatní 

plocha, způsob využití – zeleň 

1 ks stožáru (ev. č. 926489), nacházející se na pozemku parc. č.786/95, druh pozemku – ostatní 

plocha, způsob využití – zeleň, vše v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, ze svěřené správy MČ 

Praha 20. 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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2) ukládá 

- požádat Magistrát hl. města Prahy, Odbor evidence majetku o odejmutí 4 ks stožárů veřejného 

osvětlení u MŠ Chodovická v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, ze svěřené správy MČ Praha 

20. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 14.02.2025     

 
2.03 Záměr prodeje spoluvlastnického podílu ve výši id 1/2 pozemku parc. č. 1472/10 v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha 

Materiál předložila Hana Markulinec Moravcová, 1. zástupkyně starosty 

 

Na základě usnesení č. RMC/83/7/0007/25 ze dne 9.1.2025 a jednání s XXXX XXXXXX 

XXXXXXXXX je ZMČ předkládán k vyjádření záměr prodeje spoluvlastnického podílu ve výši id ½ 

pozemku parc. č. 1472/10 o výměře 20 m2, druh pozemku – zastavěná plocha a nádvoří, v k. ú. Horní 

Počernice, obec Praha, za celkovou kupní cenu 60.000, - Kč, tj. za cenu dle aktuální cenové mapy pro 

rok 2025 ve výši 6.000, - Kč/m2. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Předkladatelka přečetla předložený návrh usnesení a starosta nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Nehlasoval 

 Mgr. Beránek Josef SPP Omluven 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Nehlasoval 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 15 (60 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 2 (8 %) Nehlasovalo: 2 (8 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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Usnesení číslo: ZMC/14/3/0003/25 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

- prodej spoluvlastnického podílu ve výši id 1/2 pozemku parc. č. 1472/10 o výměře 20 m2, 

druh pozemku – zastavěná plocha a nádvoří, v k. ú. Horní Počernice, obec Praha, XXXX 

XXXXXX XXXXXXXXX, za celkovou kupní cenu 60.000, - Kč, tj. za cenu 6.000, - Kč/m2, 

z důvodu majetkoprávního vypořádání za účelem sjednocení vlastnictví k pozemku a stavbě na 

pozemku umístěné.  

- uzavření kupní smlouvy s XXXX XXXXXXX XXXXXXXXXXX. 

2) ukládá 

předložit kupní smlouvu smluvním stranám k podpisu. 

Zodpovídá  

1. RMČ  

Termín: 21.02.2025     

 
3. Finance, rozpočet 

3.01 Návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2025 a návrh střednědobého rozpočtového výhledu 

MČ Praha 20 do roku 2030 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Rozpočet městské části Praha 20 na rok 2025 je navržen s objemem příjmů 250 379,4 tis. Kč a výdajů 

ve výši 334 455,1 tis. Kč, tj. schodkem ve výši 84 075,7 tis. Kč, z toho běžné výdaje činí 293 541,0 tis. 

Kč a kapitálové (investiční) 40 914,1 tis. Kč. Navržený schodek je plně kryt prostředky na rozpočtových 

účtech k 31. 12. 2024, který činí 92 613,1 tis. Kč. Zdroje rozpočtu na rok 2025 tvoří předpokládané 

příjmy ve výši 250 379,4 tis. Kč a část zůstatku na rozpočtových účtech (nevyčerpaných prostředků z 

minulých let) ve výši 84 075,7 tis. Kč.  

 

V 17:19 hod. přišla na zasedání Klára Bonková. 

 

Předseda Finančního výboru ZMČ Praha 20 Ing. Ondřej Žídek informoval, že FV doporučuje Rozpočet 

MČ Praha 20 na r. 2025 ke schválení. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

Starosta přečetl předložený návrh usnesení a nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Nehlasoval 

 Mgr. Beránek Josef SPP Omluven 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Pro 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 15 (60 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 3 (12 %) Nehlasovalo: 1 (4 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/14/4/0004/25 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

návrh Rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2025 dle předložených příloh s celkovým objemem příjmů 

ve výši 250 379,4 tis. Kč, celkovým objemem výdajů ve výši 334 455,1 tis. Kč a plánovaným 

schodkem ve výši 84 075,7 tis. Kč. Schodek je kryt třídou 8 - financování. 

• Příloha č. 1: Důvodová zpráva – komentář 

• Příloha č. 2: Rozpočet MČ Praha 20 na rok 2025 (rozpis výdajů) 

• Příloha č. 3: Investice zařazené do rozpočtu MČ Praha 20 na rok 2025 

• Příloha č. 4: Počet zaměstnanců a objem prostředků na platy zaměstnanců na rok 2025 

• Příloha č. 5: Rozpočet účelového fondu MČ Praha 20 (Sociální fond) na rok 2025 

• Příloha č. 6: Plán zdaňované (hospodářské) činnosti MČ Praha 20 na rok 2025 

• Příloha č. 7: Výše příspěvků pro příspěvkové organizace na rok 2025 

 

2) schvaluje 

návrh střednědobého rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do roku 2030 dle přílohy č. 8 tohoto 

materiálu 

3) schvaluje 

návrh na zmocnění Rady MČ Praha 20 k provádění rozpočtových opatření a změn na rok 

2025 dle přílohy č. 9 tohoto materiálu  

4) ukládá 

vyvěsit na úřední desku schválený rozpočet MČ Praha 20 na rok 20245včetně důvodové zprávy 

(komentář) a příloh č. 2–7 tohoto materiálu a návrh rozpočtového výhledu MČ Praha 20 do 

roku 2030 dle přílohy č. 8 tohoto materiálu 

Zodpovídá  

1. Bc. Ivana Vlasáková, DiS., Vedoucí ekonomického odboru  

Termín: 28.02.2025     

 

 
3.02 Informace o rozpočtových opatřeních č.56–59 schválené Radou městské části Praha 20 pro 

rok 2024 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 

 

10 

 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelé vzali na vědomí informaci o rozpočtových opatřeních č. 56–59, která byla schválená Radou 

městské části Praha 20 pro rok 2024. 

 

 
4. Různé 

4.01 Volba člena Kontrolního výboru ZMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvo MČ na svém ustavujícím zasedání zřídilo mj. kontrolní výbor, a to v počtu 7 členů. 

V současné době má KV pouze 6 členů. Pro zajištění fungování KV v souladu s usnesením ZMČ o počtu 

členů KV je zapotřebí dovolit posledního člena/členku KV. Do funkce je navrhován Ing. Josef Zuklín. 

 

Diskuse: J. Hájková, P. Měšťan 

Po ukončení diskuse starosta přečetl předložený návrh usnesení a nechal hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Nehlasoval 

 Mgr. Beránek Josef SPP Omluven 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub, Dis. HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Pro 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, Ph.D., MBA, DiS. HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D. Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 14 (56 %) Proti: 0 (0 %) Zdrželo se: 4 (16 %) Nehlasovalo: 1 (4 %) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/14/6/0005/25 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) volí 

členem Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 Ing. Josefa Zuklína 

2) ukládá 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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informovat Ing. Josefa Zuklína a předsedkyni Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 

o jeho zvolení do funkce člena Kontrolního výboru Zastupitelstva MČ Praha 20 a zajistit 

zveřejnění údajů na webových stránkách MČ. 

Zodpovídá  

1. Odbor kancelář úřadu  

Termín: 31.01.2025     

 

 
4.02 Zpráva o činnosti RMČ Praha 20 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Zastupitelstvu m. č. Praha 20 jsou předkládány přehledy usnesení, které byly přijaty na jednáních Rady 

m. č. Praha 20 dne 5.12. a 19.12.2024, 9.1. a 20.1.2025. 

 

Do diskuse se nikdo nepřihlásil. 

 

Zastupitelé vzali na vědomí Zprávu o činnosti RMČ Praha 20 za uplynulé období. 

 

 
5. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Jana Hájková tlumočila dotaz občana p. Jiřího Švejdy, proč s ním nekomunikuje vedoucí odboru 

dopravy. Bylo mu přislíbeno, že po nástupu vedoucího odboru se uskuteční schůzka v ul.  Slatiňanská. 

Odpověděl 2. zástupce starosty Richard Stára, že s p. Švejdou komunikoval, schůzka byla sjednána, ale 

pro nemoc R. Stáry byla zrušena. V příštím týdnu bude p. Švejda kontaktován ohledně sjednání nového 

termínu schůzky. 

 

Zbyněk Mucha se zeptal na stav budování podjezdu v ulici Bystrá. Starosta odpověděl o koordinační 

schůzce s TSK, o jejímž průběhu i výsledku informoval na začátku zasedání. Stavební práce na 

přerušené stavbě začnou na jaře letošního roku. Ukončení stavebních prací se předpokládá v létě roku 

2026. Dále měl pan Mucha otázku ohledně budování stezek pro pěší a cyklisty. Cyklostezka z Běchovic. 

Chodník nebo stezka podél ulice Božanovská a Ve Žlíbku. A jestli je nějaký posun s MÚK Beranka a 

lávky přes D11. Na dotazy s cyklostezkami odpověděla paní místostarostka Hana Markulinec 

Moravcová a na další otázky reagoval pan místostarosta Stára, který vyzval ke slovu i vedoucího Odboru 

výstavby pana Richarda Měšťana, který doplnil pozitivní zprávu Hornopočernické spojky, která čeká 

na nabytí právní moci, které se dá očekávat v první půlce února.  

 

Jana Hájková se zeptala, ve věci vyšetřování pádu sádrokartonového stropu v ZŠ Stoliňská v červnu 

loňského roku, že v nějaké komunikaci zaznělo, že nebyl nalezen stavební deník. 

Starosta odpověděl, že informaci o nenalezení stavebního deníku nemá. J. Hájková požádala o jeho 

kopii, a to jak deníku výstavby podhledů, tak i klimatizace. Starosta sdělil, že tedy bude odpovězeno 

písemně.  

Dále paní Hájková navázala, že se ve zprávě od PČR uvádí, že paní učitelka oznámila padající omítku 

již v dubnu 2024. Měla tyto informace MČ k dispozici a jak s nimi naložila?  

Starosta odpověděl, že takovou informaci nemá. Později (po skončení přestávky) si slovo vzal pan 

Březina, ředitel ZŠ Stoliňská a odpověděl na veškeré podrobnosti ve věci pádu sádrokartonového stropu 

včetně absence stavebního deníku. 

 

Starosta vyhlásil 15minutovou přestávku do 18 hod. 

 



 

Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 

(GDPR) a další platnou právní úpravou. 
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V 18:00 hod. se omluvila a odešla ze zasedání zastupitelka Zuzana Foglarová. 

 

18:00 hod. Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

 

Martin Březina, ředitel ZŠ Stoliňská 

Vyjádřil se k dotazům zastupitelky J. Hájkové včetně absence stavebního deníku. 

 

Nikdo další z občanů s dotazem nevystoupil. 

 

 
V 18:24 hod. starosta všem poděkoval za pozornost, za účast na zasedání ZMČ a zasedání ukončil. 

Zápis byl vyhotoven dne 6.2.2025. 

 

.................................................. ........................................................ 

Ing. Jindřich Jukl v. r. 

                       radní 

Zbyněk Mucha v. r. 

zastupitel 

  
………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 

  

  

Ověřovatelé: Ing. Jindřich Jukl, radní 

Zbyněk Mucha, zastupitel 

Zapsala: Kateřina Tremlová, asistentka OKÚ 

 


